
Komplexní jazykový rozbor 1 – příloha pro práci studentů 
 

Milí Novoměšťané,  

   přelom roku je vždy spojen s hodnocením toho, co se letos podařilo, co jsme pokazili, co by 

šlo dělat lépe. A stejně tak na přelomu roku přemýšlíme nad tím, co bychom chtěli dokázat 

v roce příštím. V Novém Městě jsme toho v končícím roce stihli docela dost. Největší radost 

mám z opravených železničních přejezdů a vyřešení dopravní situace nad nemocnicí, nových 

přechodů pro chodce na Brněnské a před Lídlem, opravy Vratislavova náměstí, spravené 

Malé uličky, Dopravního terminálu a nového perónu na zastávce. (…)  

   S úlevou dnes můžeme říct i to, že se podařilo před MS v biatlonu připravit všechny stavby 

ve sportovním areálu. Zároveň mě těší, že přes všechny investice držíme městské finance pod 

kontrolou a daří se nám postupně snižovat plánovaný schodek hospodaření. 

(úvodní slovo – starosta města) 
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